

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2024-08-12  
Plats: Orrliden  
Närvarande: Satu Verlinna  
Pär Eriksson  
Michael Petersson  
Maria Larsson  
Robin Mellqvist  
Lena Pettersson  
Magnus Sand  
Nina Lindström

Ej närvarande:

### 1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

### 2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*  
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2024-06-10 till handlingarna.

### 3. Orrliden –avstämningar

- a. *Städning av Orrliden*  
Vi har tidigare haft punkten rörande städning av Orrliden uppe och nu väcker vi frågan på nytt. K-fast har varit här och gjort en städmätning så Maria har något att gå vidare med i förfrågningar. I runda slängar blir det 50kr på ett helår (24 veckor då vintern inte kräver lika mycket) via K-fast. Privata aktörer ligger något dyrare.  
Vi **beslutar** att nyttja K-fast under hösten och tar avtalsfrågan efter årsskiftet. Maria kontaktar dem för omgående start.
- b. *Aktivitetsytan*  
Maria och Pär har träffat ett par aktörer. Unisport presenterade en lösning i form av en oktagon som känns intressant.  
Maria och Pär kommer även träffa representanter för parasporten för att se att vår lösning verkligen kan passa alla.  
En ansökan till Allmänna Arvsfonden håller på att skrivas för fullt.  
Vi diskuterade även möjligheten att göra om vår altan så den mer "flyter in" mot aktivitetsytan och att vi ska försöka få med medel från fonden även för den ombyggnationen.
- c. *Markförhållande etc*  
Nu har vi äntligen fått till asfalteringen från skolans parkering. Ser jättebra ut! Naturgräsplanen har omhändertagits under sommaren och är nu fullt duglig för att träna på.  
Vi har ett par tränare som fått sponsring på stolpar och belysning till naturgräsplanen men det som kvarstår är matning av elen. Vi diskuterade

möjligheten till ekonomiska medel för att installera belysningen. Vi konstaterade att vi behöver först och främst veta om vi får installera belysning själva eller om det finns några förbehåll. Vi behöver dessutom veta kostnaden för elmatningen.

Maria återkopplar till tränarna om status.

Slänten bakom vänstra målen (sett från klubbhuset) behöver röjas. Det är just nu väldigt svårt att hitta bollar som hamnar där.

#### 4. Läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

##### a. *Läget i våra lag*

Det är lite upp och ner, resultatmässigt, för damlaget och det återspeglar sig i stämningen i laget.

Våren har varit bra sportsligt för våra herrar och laget är starkt med en bra stämning. Stor uppslutning på träningarna.

Vi har haft ungdomslag på cuper under sommaren med blandat resultat.

##### b. *Fotbollskommittén*

Ett ärende har kommit till styrelsen där vi **beslutar** att kommittén tar ett samtal med berörd förälder och tränare.

Våra FU'n kommer ha möte tillsammans med fotbollskommittén innan styrelsen för att återrapportera vid styrelsemötena.

Vi **beslutar** att beställa hem en her-box till damernas omklädningsrum.

##### c. *Fotbollsskolan v33*

Igår startade skolan och allt rullar på bra. Det är 76 barn med 11 ledare som kör måndag till torsdag.

#### 5. Sponsringsarbetet

##### a. *Hur går det*

Det är några ytterligare som ska faktureras och bokföringsmässigt har vi hittills fått in 56kkr. Vi har dessutom fortfarande några kontakter kvar att knyta...

#### 6. Ekonomi – lägesrapport

##### a. *Ekonomiska läget jan - jul*

Vi gick igenom ekonomirapporten och vi ser ut att landa i ett positivt årsresultat.

##### b. *Avtal vaktmästare*

Nu är avtalet påskrivet och klart.

#### 7. Avtal leverantör av föreningens kläder

##### a. *Konfirmering av beslut*

Vi **beslutade**, per capsulam, att gå vidare med Stadium som leverantör. Avtalet är påskrivet och gäller i fyra år framåt.

#### 8. Årshjulet och översiktlig planering

##### a. *Fokus augusti-september*

Det närmaste är Skogstorpsdagen och därefter Fotbollsavslutningen. Samtidigt behöver vi se över hur många tränare/ledare vi har till nästa år.

b. *Skogstorpsdagen 7 september*

Det blir ett nytt koncept och ska vara en föreningsdag där våra sponsorer ska få synliggöra sig. Vi kommer att ha sammandrag och seniormatcher och allt kommer gå i fotbollens tecken.

## 9. Rapporter och inbjudningar

a. *Kansliet aktuella frågor*

V30-32 hade vi hjälp av Vaktmästar'n under Tomas frånvaro.

Vi kommer ha en person som arbetstränar hos oss del av veckorna.

Imorgon kväll hyrs Orrliden ut till SÖFF för att utföra ett domartest.

20/8 är Maria med på ett möte med kommunen, Kultur och Fritid, rörande förändrade bidragsförhållanden.

b. *Uppfångade frågor i föreningen*

Har uppkommit önskemål om att inventera och ev öka på materialförrådet. Vi

**uppdrar** till Fotbollskommittén att genomföra inventeringen och meddela

Maria vad som behöver investeras i.

## 10. Styrelsemöten våren 2024

a. *Måndagar 18.00-20.15*

9 september – 7 oktober – 11 november – 9 december

## 11. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

## 12. Summering och utvärdering av dagens möte

*Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:*

- Vi **beslutar** att nyttja K-fast för städning av Orrliden under hösten
- Maria och Pär kommer träffa representanter för parasporten för att se att vår lösning av aktivitetsyta verkligen kan passa alla.
- En ansökan till Allmänna Arvsfonden, för ekonomiska medel till vår aktivitetsyta, håller på att skrivas för fullt
- Maria undersöker möjligheterna till att föreningen själv sätter upp belysning på naturgräsplanen
- Slänten bakom vänstra målen (sett från klubbhuset) behöver röjas av vaktmästaren
- Ett ärende har kommit till styrelsen där vi **beslutar** att Fotbollskommittén tar ett samtal med berörd förälder och tränare
- Vi **beslutar** att beställa hem en her-box till damernas omklädningsrum
- Fortsatt arbete med sponsringslistan
- Vi **beslutade**, per capsulam, att gå vidare med Stadium som leverantör av föreningens kläder
- 20/8 håller Kultur och Fritid ett digitalt möte rörande förändrade bidragsförhållanden
- Fotbollskommittén får i **uppdrag** att genomföra inventering av vårt materialförråd då det i dagsläget är mycket trasigt som läggs tillbaka istället för att meddela att det behöver nyinvesteras.



2024-08-28

4 (4)

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

---

Nina Lindström

---

Pär Eriksson

